



القاهرة فى 19-6-2022

السادة البورصة المصرية

ادارة الافصاح والشفافية

تحية طيبة وبعد

نتشرف بالافادة بانه ورد الينا اخطار من شركة ترايكويرا بى فى بصفتها مساهم فى شركة

مينافارم للادوية والصناعات الكيماوية .

وهذا الاخطار يفيد بقيام مستثمر محتمل فى الاكتتاب بنسبة اقلية فى راس مال شركة ترايكويرا وقيامه

باعمال الفحص النافى للجهالة على شركة مينافارم للادوية والصناعات الكيماوية

وهذا افصاح منا بذلك .

ولسيادتكم جزيل الشكر

البير سامى برسوم

مسئول علاقات المستثمرين

شركة مينافارم للأدوية والصناعات الكيماوية
ط ٢ ش. البرديس من أسماء فهمى
خلف الرقابة الإدارية - أرض الجولف

Date: (20)/(06)/2022	التاريخ: 2022/(06)/(20)
Messrs./ Disclosure Department – The Egyptian Exchange	السادة/ إدارة الإفصاح – البورصة المصرية
<p>This is to inform you that we have received yesterday (*)/(*)/2022 a letter from Triquera B.V., a shareholder holding 27.82% in the capital of Minapharm Pharmaceuticals S.A.E, informing us that they have signed a non-binding and preliminary memorandum of understanding with an investment institution (“Potential Investor”) in relation to its intention to subscribe with a minority stake in the capital of Triquera B.V. through a capital increase in Triquera B.V. (“Transaction”), noting that the subscription stake of the Potential Investor and its related parties will not reach the thresholds stipulated under the statutory laws regulating tender offers, the shares of Triquera B.V. or its shareholding stake in Minapharm Pharmaceuticals S.A.E will not be subject to sale, and also noting that the purpose of the Transaction and the issuance of new shares in Triquera B.V. is to expand the activities of Triquera B.V. and its subsidiaries in the field of biotechnology and to facilitate future potential acquisitions of regional entities operating in the same field.</p>	<p>نتشرف بإحاطة سيادتك بأنه قد ورد إلينا امس الموافق (*)/(*)/2022 خطاب من شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V.، المساهم بنسبة 27،82% في رأس مال شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م بشأن توقيعها مذكرة تفاهم مبدئية غير نهائية مع أحد المؤسسات الاستثمارية (“المستثمر المحتمل”) بشأن رغبتها في الاكتتاب بنسبة اقلية في رأسمال شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V من خلال عملية زيادة رأسمال شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. (“عملية الاكتتاب”) علماً بأنه لن تصل نسبة المستثمر المحتمل وأطرافه المرتبطة الى الحدود المنصوص عليها في القوانين المنظمة لعروض الشراء، ولن يتم بيع أي من أسهم شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. أو حصتها في شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م، وعلماً بأن الهدف من عملية الاكتتاب و اصدار أسهم زيادة في شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. هو تمويل توسعات أنشطة شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. و شركاتها التابعة في مجال التكنولوجيا الحيوية وإتاحة امكانية الاستحواذ مستقبلا على كيانات إقليمية اخرى تعمل في ذات المجال.</p>
<p>Triquera B.V. clarified that the memorandum of understanding included some of the additional terms that must be satisfied prior to executing the Transaction, including but not limited to, (i) the completion of a satisfactory due diligence on Minapharm Pharmaceuticals S.A.E, (ii) the entry into definitive and binding legal documents, and (iii) obtaining the</p>	<p>وأوضحت شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. ان مذكرة التفاهم اشتملت على بعض البنود الأخرى الواجب استيفائها قبل تنفيذ عملية الاكتتاب وهي، على سبيل المثال لا الحصر، (أ) الانتهاء من الفحص النافي للجهالة على شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م بشكل مرضي، (ب) ابرام العقود النهائية والملزمة، و (ج) الحصول على موافقة الجهات الرقابية على عملية الاكتتاب.</p>

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية
 أحمد ش. البرديس من أسماء شهمي
 خلف الرقابية الإدارية - أرض الجوز

approval(s) of the regulatory authorities on the Transaction.	
Considering that Triquera B.V. is a shareholder in Minapharm Pharmaceuticals S.A.E, , the letter received from Triquera B.V. also included enabling the Potential Investor to commence a satisfactory due diligence on our company limited to the information, data and documents disclosed to the public.	كما تضمن خطاب شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. طلب تمكين المستثمر المحتمل من القيام بأعمال الفحص النافي للجهالة على شركتنا بشكل مرضي وفي حدود المعلومات والبيانات والمستندات المفصح عنها للجمهور وذلك في ضوء مساهمة شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. في شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م.
We note that the letter received from Triquera B.V. provided that the non-binding memorandum of understanding referenced above does not constitute a final agreement on the terms of the Transaction or its price and is only a preliminary step for negotiations.	ونود الإحاطة بأن خطاب شركة تريكويرا بي. في. Triquera B.V. أشار أن مذكرة التفاهم المشار إليها لا تمثل اتفاقا نهائيا بين الأطراف على شروط أو سعر عملية الاكتتاب وتعد خطوة تمهيدية في المفاوضات.
Accordingly, we kindly request any traders on the shares of Minapharm Pharmaceuticals S.A.E to consider the foregoing when dealing on the share.	لذا نرجو من المتعاملين على أسهم شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية ش.م.م. مراعاة ذلك عند التعامل على السهم.
Sincerely,	وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،
Name: Albert Sami	الاسم: ألبيرت سامي
Capacity: Investor Relation Manager	الصفة: مدير علاقات المستثمرين
Signature:	التوقيع:

شركة مينا فارم للأدوية والصناعات الكيماوية
 د.م.م. خلف الرشيدية الإدارية - أرض الجراف
 آف. ش. البرديس من أسماء فهمي